
Møtereferat TRØN 

Møtetidspunkt: 27.08.2019 kl. 19:00 

Møtested: Kroa på Øysand 

Møtedeltakere: Kåre, Frida, Anne, Anniken Sølvi, Ole, Hans Petter og Mona 

 

Styret har godkjent møteinnkallingen samt referat fra forrige styremøte. 

Agenda: 

Status økonomi 

1. Bladet Hestesport 

2. Sponsorer 

3. Stevneøkonomi 

 

1. Bladet er en stor utgiftspost for klubben. Skal abonnementet skal sies 

opp? Skal vi tilby to medlemskap i klubben, ett med Hestesport og ett 

uten? Styret  

2. Toyota kr. 5 000,- 

3. Etter de tre siste stevnene sitter vi igjen med ett lite overskudd. Vi 

trenger flere sponsorer for å øke dette. I forbindelse med nye 

sponsoravtaler, må klubben få en klarere avtale med Stall Øysand AS 

– Hans Petter og Erik tar et møte med Tore. Siv styrer 

sponsorutvalget. 

Status klubbsatsingsprogram Sølvi og Erik reiser til Lillestrøm i forbindelse med klubbsatsingsprogrammet 

helgen 10. aug.-01.  sept. Der skal de representere og presentere klubben. 

TRØN har et ønske om å lettere kunne gjennomføre stevner ved å være bedre 

organisert/ha et bedre oppsett som alle klubbens medlemmer er kjent med. Vi 

ønsker også muligheten til å tilby cuper på stevner, noe Sølvi og Erik kan ta opp 

med representantene fra NRYF. 

Tildelte midler TRØN har fått utsettelse på fristen fra NRYF ang. bestemmelser for hva TRØN 

skal bruke de tildelte midlene til. Faktura på filten kommer. Venter på pris fra 

entreprenør ang. drenering av deler av utebanen + grøfting på utsiden a banen. 

Her må vi påberegne en del dugnadstimer! 

Innkommende saker Team-klær med Trøndelag Hestesportsklubb-brodering – pga. inhabilitet i 

styret, hører Sølvi om hvordan andre klubber har håndtert dette i Lillestrøm til 

helgen. 

Div. Lotteritilsynet, frist 15. sept. – Sølvi sjekker dette  

  

 


